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a r m a n m e l i . i r

 ایران میزبان مسابقات 
هندبال شد

تسنیم: با اعلام کنفدراسیون هندبال آسیا، 
فدراسیون هندبال ایران به صورت رسمی میزبان 
مهمترین و معتبرترین مسابقات هندبال قاره آسیا 
شد. چندی پیش فدراسیون هندبال ایران با ارسال 
نامه ای به کنفدراسیون فدراسیون هندبال آسیا 
آمادگی خود را جهت میزبانی بیستمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانی مردان آسیا رسما اعلام کرد و با توجه 
به اهمیت این مسابقات و صعود چهار تیم برتر این 
رقابت ها به مسابقات جهانی 2023 سوئد و لهستان، 
مسئولان فدراسیون هندبال ایران رایزنی های فشرده 
خود را جهت اخذ میزبانی مهمترین و معتبرترین 
مسابقات هندبال آسیا ادامه دادند که پس از تماس ها 
و پیگیری های مسئولان فدراسیون هندبال ایران با 
مقامات آسیایی، فدراسیون هندبال آسیا با ارسال 
نامه ای به طور رسمی ایران را به عنوان میزبان بیستمین 
دوره رقابت های هندبال قهرمانی مردان آسیا و انتخابی 

مسابقات جهانی 2023 سوئد- لهستان معرفی کرد. 

خارجازمستطیلسبز

 رکوردی که »انصاری فرد« 
ثبت کرد

کریم انصاری فرد نام خود را به عنوان 
گلزن در دربی فوتبال یونان برای هر دو تیم 
ثبت کرد. شکست سنگین آ.اک آتن یونان 
برابر المپیاکوس با نتیجه ۵ بر یک، اتفاق 
مهمی برای انصاری فرد در پی داشت. کریم 
انصاری فرد به دومین بازیکنی تبدیل شد که 
در فوتبال یونان با هر دو تیم در دربی یونان 
گل زده است. این بازیکن ایرانی در سال 
20۱۸ زمانی که در المپیاکوس بود، توانست 
در جریان شکست 2 بر یک برابر آ.ا.ک آتن 
برای تیمش گلزنی کند و اکنون نیز در جریان 
شکست سنگین تیمش، تنها گل آو.اک آتن 
را به ثمر رساند. دیدار دو تیم فوتبال آ.ا.ک 
آتن و المپیاکوس به عنوان دربی فوتبال یونان 
معروف است و انصاری فرد اکنون به دومین 
بازیکنی تبدیل شده که برای هر دو تیم گلزنی 

کرده است. 

خـــبر

دیـــدگــاه

»مجتبی خورشیدی« به عنوان سرپرست تیم ملی فوتبال 
منصوب شد. من خورشیدی را نمی شناسم و شناختی از او 
ندارم. هر رئیس سلیقه خاص خودش را دارد. عزیزی خادم 
تشخیص داده است که خورشیدی می تواند از عهده این 
پست برآید. اگر عزیزی خادم با کارشناسان مشورت کرده 
و خورشیدی را در این سمت قرار داده که خوب است، اما 
اگر رئیس فدراسیون فوتبال بدون مشورت و بررسی سوابق 
خورشیدی درباره او تصمیم گیری کرده کار اشتباهی کرده 
است. تیم ملی فوتبال در شرایط حساسی قرار دارد و افراد 
شایسته  برای این سمت در فوتبال کشورمان وجود دارند 
.اگر خورشیدی را فقط به عنوان همراه با تیم ملی به بازی های 
مقدماتی جام جهانی 2022 قطر اعزام می کنند، مشکلی 
نیست، اما مدیر تیم ملی باید با مقامات AFC و روسای 
کمیته های آن مثل کمیته داوران و برگزاری مسابقات ارتباط 
داشته باشد تا از حق تیم ملی دفاع کند. فدراسیون فوتبال 
نتوانست میزبانی بازی های مقدماتی جام جهانی 2022 
قطر را بگیرد. اعضای فدراسیون فوتبال مشغول برگزاری 
انتخابات فدراسیون بودند و در کسب میزبانی تعلل کردند، 
اما خورشیدی را رئیس فدراسیون فوتبال انتخاب کرده است 
و عواقب این تصمیم مربوط به فدراسیون فوتبال کشورمان 
است. ممکن است، بازیکنان شناختی از او نداشته باشند و 
نتوانند با او ارتباط برقرار کنند. زیبنده خورشیدی نیست 
که بازیکنان مدیر تیم ملی فوتبال را تحویل نگیرند. بازیکنان 
باید به او کمک کنند. تیم ملی فوتبال در شرایط حساسی قرار 
دارد. سرپرست تیم ملی فوتبال باید امثال مهاجرانی باشد. باید 
دید عزیزی خادم چه وظایفی را به خورشیدی محول کرده 
است. این انتخاب نشان داد عزیزی خادم به دنبال اصلاح امور 
فدراسیون فوتبال نیست، چرا که باید برای انتخاب سرپرست 
تیم ملی فوتبال در این شرایط حساس با بزرگان فوتبال کشور 
مشورت می کرد. امیدوارم با کمک رسانه ها، مردم و تلاش 

کادرفنی و بازیکنان بتوانیم به جام جهانی صعود کنیم.

عواقب  یک  تصمیم

    ظاهر 
در دیدار سپاهان و سایپا، ظاهر امید نورافکن توجه 
عکاسان را به خودش جلب کرده بود به خصوص اینکه در 
یکی از صحنه های بازی و در هنگام دویدن اینطور توسط 

یکی از عکاسان خوش ذوق شکار شد.

        صورتی
در تمرین قرمزها کادرفنی برای اولین بار کیت صورتی 
را بر تن کرد که همین موضوع تبدیل به سوژه کاربران  
شد. چهره باقری که با لبخند این کیت را پوشیده، با 

کپشن های مختلف دست به دست شد.

         چمن
چمن طبیعی مجموعه ورزشی انقلاب آماده شده و 
آبی ها می توانند تمرینات شان را به این زمین منتقل 
کنند. احمد مددی مدیرعامل استقلال به همراه ناصر 

فریادشیران مدیر آکادمی از آنجا بازدید کردند.

ت
شــ

سنو
عک

عباس جدیدی برای انتخابات شورای کشتی 
آسیا نامزد شده است. محمدابراهیم امامی 
سخنگوی فدراسیون کشتی در این خصوص 

صحبت کرد. 
 دربــاره وضــعیت تیم های کشتی 

آزاد و فرنگی توضیح می دهید؟
 مسابقات گزینشی المپیک از 20 تا 22 و 
قهرمانی آسیا از 23 تا 2۸ فروردین ماه به فاصله 
یک روز آغاز می شود. تیم های کشتی آزاد و 
فرنگی برای حضور در این رقابت ها مدت هاست 
که در اردو به سر می برند و هشتمین مرحله 
اردوی تیم ملی کشتی آزاد برگزار شد. این 
رقابت ها برای ما اهمیت بسیار زیادی دارد. 
کشتی ایران تاکنون 6  سهمیه کسب کرده 
و 6  سهمیه در بخش آزاد و فرنگی باقی مانده 
است که امیدواریم در این دو مسابقه پیش رو، 
برسند.  المپیک  سهمیه  به  کشتی گیران 
تیم های منتخب کشتی آزاد و فرنگی هم 
راهی بلغارستان می شوند تا در رقابت های 
بین المللی حضور پیدا کنند. مسابقات گزینشی 
در بلغارستان از ۱6 تا ۱9 اردیبهشت ماه برگزار 
خواهد شد و در صورتی که کشتی گیران 
نتوانند در مسابقات گزینشی و قهرمانی آسیا 
به سهمیه برسند، در این رقابت ها می توانند 
به آن دست پیدا کنند. البته در صوفیه کار به 
مراتب سخت تر خواهد بود چرا که این رقابت ها 
در واقع گزینشی جهانی محسوب می شود و 
حریفان آنها بسیار قدرتمند هستند. بنابراین 
کادرفنی هر دو تیم از همان ابتدا در تلاش 
بودند که در مسابقات قهرمانی آسیا و گزینشی 
سهمیه های باقی مانده را کسب کنند.  در 
اواخر اردیبهشت ماه هم مسابقات جام تختی 
به میزبانی چابهار برگزار خواهد شد. امسال 
برای کشتی سال بسیار شلوغی است. بعداز 
مسابقات المپیک در مردادماه رقابت های 
جهانی نروژ را پیش رو داریم که این مسابقات 
هم برای فدراسیون اهمیت بسیار زیادی 
دارد. البته قبل از آن در خردادماه مسابقات 
رنکینگ اوپن لهستان در ورشو برگزار خواهد 
شد. فرنگی کاران هم در همان خردادماه باید 
در مسابقات ترکیه شرکت کنند. همان طور 
که گفتم امسال کشتی ایران شرایط سختی 

پیش رو دارد.
 در مـــورد حــضور عباس جدیدی 
در انتخابات کشتی آسیا چه نظری دارید؟

 عباس جدیدی برای انتخابات شورای کشتی 
آسیا نامزد شده است. البته در پست دبیرکلی 
هم نامزد است. امیدوارم که او بتواند در آسیا 
کرسی به دست آورد که برای کشتی ایران بسیار 
حائز اهمیت است. در این سفر قرار بود حمید 
سوریان با او همراه شود اما به دلیل جراحی زانو، 
علیرضا دبیر او را همراهی خواهد کرد. مجمع 
انتخاباتی کشتی آسیا در تاریخ 2۱ فروردین ماه 
در جریان مسابقات در قزاقستان برگزار خواهد 
شد. اگر کشتی ایران بتواند در سطح آسیا و 
جهان کرسی کسب کند قطعا اتفاقات خوبی 

در آینده برای این رشته رقم می خورد. 

گفــتوگــو
محمدابراهیم  امامی:

 امیدوارم 
 »جدیدی« در 

آسیا کرسی بگیرد

فوتبالداخلی
تسنیم: سرمربی پیشین نفت مسجدسلیمان گفت که از 
سمت خود استعفا نکرده اما با این حال دلخوری از مدیران 
این باشگاه بابت انتخاب سرمربی جدید ندارد. داریوش یزدی 
درباره اینکه بدون استعفا از سرمربیگری نفت مسجدسلیمان 
از این تیم جدا شد، اظهارکرد: برای نفت آرزوی موفقیت 
می کنم. استعفایی در کار نبوده، اما دوستان برای تیم مربی 
تعیین کردند. همانطور که مرا با یک امضا آوردند، مربی دیگری 
با یک امضا آمده و فکری از دوستان خوب من است. برای او و 
نفت مسجدسلیمان آرزو می کنم که در ادامه مسابقات موفق 
باشند. وی در پاسخ به این پرسش که آیا از مدیران باشگاه نفت 
مسجدسلیمان دلخور است یا خیر، تصریح کرد: اصلا دلخوری 
وجود ندارد. نه آن روزی که به نفت مسجدسلیمان آمدم خیلی 
خوشحال بودم، نه امروز خیلی ناراحت هستم. نفت تیم زادگاه 
و محبوب من است و برای آن آرزوی موفقیت و سربلندی دارم. 
امید بسیاری از مردم به موفقیت تیم نفت مسجدسلیمان 
است. سرمربی پیشین نفت مسجدسلیمان در پاسخ به این 
پرسش که آیا نفتی ها در ادامه مسابقات می توانند به نیمه 
بالایی جدول لیگ برتر فوتبال بازگردند یا خیر، خاطرنشان 
کرد: نمی توانم در این باره اظهارنظر کنم و امیدوارم اتفاقات 

خوبی برای نفت رخ دهد.
فارس: سهیل مهدی در حاشیه مراسم قرعه کشی لیگ برتر 
در خصوص برگزاری این مسابقات اظهارداشت: همانطور که 
می دانید شهرهای قرمز با رعایت شدید ها رقابت ها را برگزار 
می کنند، ستاد مبارزه با کرونا هم این امر را تایید کرده است. تا 
زمانی که بحث قرنطینه مطرح نشود بازی ها متوقف نمی شود 
و امیدوارم شادی و نشاط را به خانه ها ببریم. وی در خصوص 
برگزاری بازی ها در شهرهای قرمز گفت: ما سابقه داشتیم 
در شهرهای قرمز رقابت ها را برگزار کنیم و اتفاقا بازی ها با 
سرعت خوبی بدون توقف برگزار شده است. وی در خصوص 
اینکه برنامه ریزی برای جام حذفی و لیگ برتر که با مسابقات 
دیگر تداخل پیدا کرده است و سازمان لیگ چه برنامه ای برای 
بهتر برگزارشدن این مسابقات دارد؛ گفت: برنامه مسابقات به 
ما تحمیل شده چون تیم ملی بازی های مهمی دارد و باشگاه ها 
هم در لیگ قهرمانان آسیا حضور دارند. ما باید مسابقات را به 
هر شکلی برگزار کنیم. البته سعی ما این است که تیم ها را 
زیاد خسته نکنیم. امیدوارم مردم کمک کنند کرونا با آرامش 
مردم مهار شود. گفتنی است در جام حذفی  استقلال به مصاف 
ذوب آهن و پرسپولیس به دیدار حریف دسته دومی شاهین 

بندرعامری می رود. 

بینالملل
 ستاره برزیلی سابق رئال مادرید داور دیدار دوشنبه شب 
گذشته بارسلونا برابر وایادولید را مسخره کرد. بارسلونا در هفته 
یادولید را  بیست ونهم رقابت های لالیگا به سختی توانست وا
شکست دهد. عثمان دمبله در لحظات پایانی تک گل آبی اناری ها 
را به ثمر رساند تا این تیم به رده دوم جدول رده بندی برگردد 
و اختلافش را با اتلتیکو صدرنشین به یک امتیاز کاهش دهد. 
این دیدار چند صحنه جنجالی داور داشت. در دقیقه 6۱ توپ 

در محوطه جریمه بارسلونا به دست یوردی آلبا 
برخوردکرد. بازیکنان وایادولید معتقد به پنالتی 
بودند اما داور و VAR پنالتی تشخیص ندادند. 
در دقیقه ۸0 بازی هم بازیکن وایادولید به خاطر 

تکل روی دمبله از بازی اخراج شد. سرمربی 
وایادولید بعداز بازی در واکنش به داوری 
گفت: داور به من گفت توپ به دست آلبا 
خورد اما چون دست او ارتفاع لازم را نداشت 
پنالتی نبود. اما روبرتو کارلوس این واکنش 
جالب را داشت و گفت: به نظرم باید جایزه 
هفته را به داور بازی داد. طبیعی است 
که روبرتو کارلوس به عنوان یک رئالی از 
پیروزی بارسلونا و نزدیک شدن این تیم به 

صدرجدول رده بندی راضی نباشد.

داریوشمصطفوی
رئیس اسبق فدراسیون فوتبال

جواد نکونام سرمربی تیم فوتبال فولادخوزستان گفت: از 2 
باشگاه لیگ برتری و یک تیم دسته اولی طلبکار هستم ولی آنها 

خیلی راحت کار نقل وانتقالاتشان را انجام می دهند.
 وضعیت فولاد 

جواد نکونام در خصوص آخرین وضعیت تیم فوتبال فولاد 
قبل از سفر به عربستان اظهارداشت: آماده سفر به ریاض 
هستیم، شرایط خوبی داریم و بازیکنان همه آماده هستند. 
امیدوارم نماینده شایسته ای برای کشور باشیم. خودتان 
می دانید تیم های عربی هزینه های زیادی می کنند و العین 

حتی می تواند مدعی قهرمانی در آسیا هم باشد. 
 میزبانی 

وی در خصوص اینکه میزبانی ها از کشور ما گرفته شده 
و بسته شدن پنجره نقل وانتقالاتی فولاد دست وی را بسته 
است، ادامه داد: ما هم نماینده فوتبال ایران هستیم. 

ما میزبان این رقابت بودیم و حتی میزبانی در 
اهواز به ما داده شد اما در نهایت میزبان 
کشوری شد که برای تیم اماراتی خوب 
است. شرایط به شکلی پیش رفت که 
مجبور هستیم راهی عربستان شویم. 
بسته شدن پنجره نقل وانتقالاتی باشگاه 
هم باعث تاسف من است. سرمربی تیم 

فوتبال فولاد افزود: ما نتوانستیم در نیم فصل دوم یارگیری 
کنیم، ولی به قول آقای پیروانی جنگ تفنگ بادی با  ژ3 است. 

ما باید با تفنگ بادی به مصاف ژ3 برویم.
 قانون 

نکونام یادآور شد: من خیلی به قانون تاکید دارم و حاضر 
هستم قانون اول روی من و تیم من اجرا شود اما خودم از 2 
باشگاه لیگ برتری و یک تیم دسته اولی طلبکار هستم ولی 
آنها خیلی راحت کار نقل وانتقالاتشان را انجام می دهند. 
نمی خواهم این مباحث را باز کنم چون در آستانه سفر 
هستیم فقط امیدوار هستم اتفاقاتی بیفتد که فوتبال 
کشورمان رشد پیدا کند. نکونام در خصوص شایعه 
دوپینگ بازیکن ژاپنی العین گفت: این شایعه بود، 
یک بازیکن ژاپنی گرفتند که مصدوم شده و به این 
مسابقات نمی آید. آنها یک بازیکن برزیلی دارند که 
پاسپورت اماراتی دارد و با تمام قوا به مصاف ما 

می آیند.
 حریف 

العین  در خصوص شکست  وی 
مقابل النصر امارات و اینکه آیا این 
موضوع باعث تضعیف روحیه تیم 
اماراتی نمی شود، افزود: من بازی با 

النصر را خودم دیدم. آن بازی را النصر برد، چون 4 خارجی 
قوی و فوق العاده داشت. گل های زده شده در آن بازی به خاطر 
بازیکنان ۵ میلیون دلاری النصر بود. بازیکنانی که در امارات 
بازی می کنند در لحظه بازی را عوض می کنند. گل اول را 
روی یک ضربه ایتسگاهی و گل دوم را بازیکن خارجی این 
تیم با ضربه سر فوق العاده زد. در مجموع ما تمرینات خوبی 
را انجام دادیم و آماده این مسابقه هستیم و تمام تلاشمان را 
انجام می دهیم که موفق شویم. سرمربی تیم فوتبال فولاد در 
خصوص مصدومان تیمش گفت: شرایط بازیکنان ما خوب 
است فقط ایوب والی کمی مشکل مصدومیت دارد که هنوز 

معلوم نیست شرایط این بازیکن برای مسابقه چگونه است.
 دیدار 

وی در خصوص تاریخ و زمان برگزاری مسابقه با العین 
اظهارکرد: در تاریخ 2۱ فروردین ماه به مصاف حریف می رویم. 
از مردم می خواهم برای موفقیت ما دعا کنند. حضور ما 
به عنوان نماینده ایران است. امیدوارم هر 4 نماینده باعث 
سربلندی کشور ما باشد. البته یک مقدار بدشانسی هم 
آوردیم. رتبه ما در لیگ رتبه سوم بود و حتی رتبه ما در لیگ 
بالاتر از تیمی بود که در مرحله گروهی حضور دارد اما به خاطر 
مسابقات حذفی محکوم به حضور در پلی آف این بازی ها 

شدیم.

علی موسوی درباره تساوی بدون گل استقلال مقابل پیکان، 
گفت: شوک مثبتی به تیم وارد شده و استقلال امتیازات خوبی در 
دیدارهای اخیر گرفته بود. با این حال تیم برای موفقیت در لیگ برتر، 
جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا خیلی کار دارد. مجیدی تجربه 
بازی و مربیگری در لیگ قهرمانان آسیا را دارد و می داند تیمش 
چه رقبای خوبی دارد. تا آن زمان باید خیلی روی تیم کار کنیم. 
»پیکان سیستم دفاعی داشت و استقلال نتوانست از روزنه های 
دفاعی این تیم عبور کند.«، وی ضمن بیان این جمله تصریح کرد: 

این سومین بازی استقلال مقابل پیکان در این فصل بود و شناخت 
کافی از این تیم وجود داشت. استقلال باید تاکتیک های مختلفی 
در پیش می گرفت تا به گل برسد. تیم مجیدی در لیگ قهرمانان 
آسیا بازی های سخت تری دارد و ان شاءا... او روی تیم به خوبی کار 
کند. پیشکسوت باشگاه استقلال درباره تفاوت این تیم در دوران 
سرمربیگری فرهاد مجیدی و محمود فکری گفت: بازیکنان دونده تر 
و با روحیه بهتری بازی می کنند و امتیازات خوبی هم جمع کردند. 
با این حال بازیکنان و مربیان استقلال باید باهوش باشند و فاصله 

خود را با صدرجدول جبران کنند. دیدار با پیکان فرصت خوبی 
برای این امر بود که دو امتیاز آن از دست رفت. نتایج سایر تیم ها 
قابل پیش بینی نیست و استقلال با کسب این امتیازات، می تواند 
به قهرمانی لیگ برتر نزدیک شود. شانس استقلال، پرسپولیس و 
سپاهان برای قهرمانی لیگ امسال برابر است. موسوی در پاسخ به 
این پرسش که آیا استقلال برای لیگ قهرمانان آسیا در کدام پسُت ها 
به کیفیت بیشتری نیاز دارد، بیان کرد: به نظرم تیم در هر سه پسُت 
به بازیکن قلدر نیاز دارد. استقلال در ایران تیم بدی نیست و با تلاش 
بازیکنان و مربیان خود می تواند به هدفش برسد. پرسپولیس و 
سپاهان عملکرد پرُ فرازونشیبی دارند و اگر استقلالی ها باهوش 
باشند، می توانند امسال قهرمان لیگ برتر شوند، اما شرایط در 
بازی های آسیایی متفاوت است و همه تیم های ایرانی کار سختی 

دارند. 

علی موسوی:

 استقلال برای موفقیت در آسیا خیلی کار دارد

آرمان ملی: در یکماه گذشته احکام متفاوتی از سوی »عزیزی خادم«، 
رئیس جدید فدراسیون فوتبال صادر شد، اما در این بین انتخاب »مجتبی 
خورشیدی« به عنوان سرپرست تیم ملی فوتبال بزرگسالان واکنش خوبی 

در بین اهالی فوتبال نداشته است. 
 حکم رئیس فدراسیون 

طی حکمی از سوی شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون 
فوتبال، مجتبی خورشیدی به عنوان سرپرست تیم ملی فوتبال بزرگسالان 
منصوب شد. گفتنی است مجتبی خورشیدی دستیار مهدی پاشازاده در 
تیم ماشین سازی بود که بعداز برکناری پاشازاده و استعفای سعید اخباری 
به عنوان سرمربی تیم ماشین سازی انتخاب شد. البته عمر سرمربیگری 
خورشیدی در این تیم خیلی کوتاه بود و پس از چند ساعت با تصمیم 

مدیرعامل باشگاه کنار گذاشته شد.
 بی اطلاعی عضو  هیات رئیسه 

مهرداد سراجی، مدیرعامل باشگاه سایپا و عضو هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال درباره انتخاب »خورشیدی« گفت: در جریان این موضوع نبودم 
و از انتخاب آقای خورشیدی به عنوان سرپرست تیم ملی بی اطلاع بودم، 

همچنین شناختی از او ندارم و در جریان این انتخاب قرار نداشتم.
 نظر  قاسمپور 

ابراهیم قاسمپور  درباره انتخاب مجتبی خورشیدی به عنوان سرپرست 
تیم ملی فوتبال بزرگسالان گفت: من آقای خورشیدی را نمی شناسم و 
شناختی روی او ندارم اما انتخاب افراد کم تجربه برای پست های مهم در 
کشور ما و به خصوص فوتبال کاملا رایج است. هرکسی که در رأس کار 
قرار می گیرد معمولا افرادی که در گذشته با آنها ارتباط تنگاتنگی داشته 
را انتخاب می کند. متاسفانه نگاه تخصصی و تجربه و دانش در فوتبال 
ایران حلقه های گمشده ای هستند که هیچ زمان مسئولان به آنها توجهی 
نمی کنند.  وی افزود: بنابراین وقتی توانایی و تجربه فرد در اولویت نیست، 

انتخاب چنین افرادی جای تعجب ندارد. یک سرپرست تیم باید توانایی 
مدیریت و رهبری را داشته و به زبان انگلیسی تسلط داشته باشد و در رده 
کاری خود بتواند برنامه ریزی های مثمرثمری به انجام رساند. من نمی دانم 
که خورشیدی چنین توانایی را دارد یا خیر؛ به این خاطر که اصلا شناختی 
روی او ندارم. البته در مصاحبه ای که از او خواندم عنوان کرده بود که فرد 
شناخته شده ای در فوتبال است اما من که سال هاست در فوتبال بودم او را 
نمی شناسم. به هرحال رئیس فدراسیون چنین تصمیمی گرفته و عواقب 
آن را هم باید پاسخگو باشد. قاسمپور با بیان اینکه در حال حاضر بازیکنان 
تیم ملی ممکن است خورشیدی را نپذیرند، اظهارکرد: به هرحال بازیکنان 
هم دوست دارند شخصی به عنوان سرپرست تیم انتخاب شود که تجربه 
کافی داشته و در ارتباطات قوی باشد. قطعا فردی که شناخته شده باشد و 
بازیکنان نسبت به او اطلاعات کافی داشته باشند، برای آنها قابل پذیرش تر 
است تا فردی که اهالی فوتبال هم او را نمی شناسند. من خودم به عنوان 
عضوی از جامعه فوتبال، زمانی که کی روش از هدایت تیم ملی کنار رفت و 
ویلموتس و اسکوچیچ را به عنوان سرمربیان انتخاب کردند به این گزینه 
اعتراض کردم به این خاطر که معتقد بودم باید فردی شناخته شده تر از 
کی روش هدایت تیم ملی را برعهده بگیرد. بازیکنان تیم ملی هم همین 
شرایط را دارند. آنها در موقعیت حساس صعود به جام جهانی قرار گرفته اند 
و باید با یک فرد باتجربه و مطلع کار کنند. الان وقت آزمون و خطا نیست. 
می بینیم که برخی از افراد می گویند باید به خورشیدی زمان داد تا بتواند 
در تیم ملی جابیفتد اما شرایط فوتبال ما در حال حاضر چنین اجازه ای 

را نمی دهد.  
 دفاع خورشیدی 

خورشیدی درباره انتخابش و انتقاد های زیادی که از او می شود، گفت: 
همه می گویند که من لابی کردم تا به این سمت رسیدم، اما این بحث اصلا 
درست نیست و همه می دانند که عزیزی خادم به هیچ وجه توصیه پذیر 

نیست. هر شخص دیگری هم جای من انتخاب می شد همین انتقادات 
را می کردند و در زمان انتخاب اسکوچیچ هم همه نسبت به این انتخاب 
انتقاد کردند. خورشیدی درباره سوابق کاری اش از حدود 2۵ سال 
حضورش در فوتبال یاد و تصریح کرد: من در تیم های فوتبال راه آهن 
و استقلال کار مدیریتی و اجرایی کردم. من مدرک مربیگری هم دارم 
و در تیم های راه آهن، استقلال تهران، استقلال اهواز، آلومینیوم اراک، 
پاس همدان، شهرداری تبریز، ماشین سازی تبریز و پارس جنوبی جم 
سابقه کارفنی و مربیگری دارم. مدرک تحصیلی من هم با کارم مرتبط 
است و ترم آخر رشته مدیریت استراتژیک سازمان های ورزشی در مقطع 
کارشناسی ارشد هستم. خورشیدی درباره اینکه برخی رسانه های 
ورزشی از ردپای یک جادوگر در تصمیمات عزیزی خادم و به خصوص 
انتخاب خودش نوشته اند، بیان کرد: من نمی دانم این مسائل از کجا سردر 
می آورد. نقد باید منطقی و علمی باشد و منتقدان انصاف را رعایت و خدا 

را هم در نظر بگیرند.  
 واکنش کریمی 

علی کریمی در انتقاد به انتخاب خورشیدی با انتشار تصویر سرپرست 
تیم ملی با انتشار متنی خطاب به شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس 
فدراسیون فوتبال نوشت: »آقای رئیس یک تعداد از این نخبه ها را هم 
برای باشگاه ها بگذارید. باشگاه ها که نباید پاسوز نخبه گرایی شما شوند.« 
وی همچنین نوشت: »مجتبی خورشیدی، آخرین نخبه فوتبال ایران؛ 

جای جادوگر سایپا هنوز خالی است.«
  نظر  اولیایی 

سیدکاظم اولیایی درباره انتخاب مجتبی خورشیدی به عنوان 
سرپرست تیم ملی فوتبال ایران  عنوان کرد: پست سرپرستی تیم ملی 
فوتبال ایران یکی از کارهایی است که باید به صورت ستادی انجام 
شود. زمانی آقایان ساکت و نبی چنین مسئولیتی را برعهده داشتند 
و بدون شک وظیفه بسیار مهم و خطیری بر دوش خورشیدی گذاشته 
شده است. وی افزود: خورشیدی باید بداند در شرایطی سرپرست تیم ملی 
شده که این تیم باید در دوربرگشت انتخابی جام جهانی بازی های مهم 
و حساسی را در بحرین انجام دهد و مسلما باید امکانات و تدارکات لازم 
در اختیار ملی پوشان و دیگر اعضای تیم قرار بگیرد. چه خوب می شد که 
کمیته فنی تیم ملی نیز فعال می شد تا بتوانیم نتایج خوبی در بحرین 
کسب کنیم. مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال در مورد اینکه خورشیدی 
مسئولیتی را پذیرفته که ممکن است برخی از بازیکنان بزرگ تیم ملی با 
او همراه نشوند، تصریح کرد: سرپرستی تیم ملی فوتبال کار ستادی است 
و کارفنی نیست که خورشیدی ارتباط خاصی با بازیکنان داشته باشد. 
بنابراین نباید دغدغه ای در این رابطه داشته باشیم که بازیکنان ملی پوش 
با سرپرست تیم دچار مشکل شوند. البته که باید چند عنصر باتجربه به 
کمک تیم ملی بیایند و از همه امکانات به بهترین شکل بهره ببریم تا 
نتایجی عالی در بحرین رقم بخورد. افرادی چون حسن حبیبی، جلال 
طالبی و همایون شاهرخی که انسان های بزرگی برای فوتبال ایران در 
عرصه ملی بوده اند، می توانند نقطه نظرات خود را ارائه کنند تا تیم دراگان 

اسکوچیچ نتایج مناسبی بگیرد.

پنجره  »فولاد«  بسته ،  اما  تیم  های  بدهکار  به  من  راحت  بازیکن  می گیرند 

نکونام:  با تفنگ بادی به مصاف »ژ3« می رویم 

در پی انتخاب »خورشیدی« به عنوان سرپرست تیم ملی رخ داد 

واکنش »منفی« اهالی فوتبال به حکم »عزیزی خادم« 


